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Deltagere:  

 

Klaus Kolle (Fmd), Steen Fjeldsøe Hansen (Kas), Jørgen Hansen (Sek), Morten Kjærgaard (Red),  

Kurt Poulsen (NVJ), Anne-Mette Olesen (SVJ), Albert Brinks (DJU), Bent Rasmussen (TRE), 

 Karen Valeur (FYN), Thorstein Jørgensen og Jan Stevnsborg (CID),  Briand de la Motte (DFC),  

Alfred Dengsøe (CXC), Dan Lerche (HYT), Bent Nielsen (CCC), Knud Nielsen (SMK), Erik Olesen,  

Peter Bue Nielsen, Finn Heilbo, Lars Lindskov. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

2. Orientering fra den daglige ledelse 

2.1 DCK småt nyt – sekretær, kasserer og formand. 

2.2 Fællesmøder med ID/DS og TAD 

2.3 Attraction samarbejdet 

3. Orientering fra Citræfgruppen 

4. Lokale aktiviteter. 

5. Fredericia Messen 

6. ACI 

7. MhS 

8. Forslag til vedtægtsændring – flytning af generalforsamling 

9. Eventuelt. 

Ad. 1.   

Lars Lindskov blev valgt som dirigent og på hans opfordring tog vi en kort præsentationsrunde. 

Ad. 2.1  

Sekretæren havde intet at meddele. 

Kassereren viste en regnskabsopgørelse, som før årsafslutningen udviser et overskud på 58 tkr. Medlems-

tallet er pt. 537 og har været jævnt stigende siden 2014. 

Kassereren motiverede desuden sit ændringsforslag til regelsættet Stk. 1. Henvist til punkt 8.  

Formanden nævnte at fællesmøder med ID/DS og TAD mv. har taget meget af hans tid.  

Han kom med en skarp opfordring til, at vi går hjem og tænker over, om vi ikke kan finde yngre kandidater 

til den daglige ledelse med henblik på udskiftning om et år eller to. (Se også hans indlæg i Attraction 337) Vi 

løber ikke af pladsen, men uret tikker!  

Formandens datter er blevet frivillig ansvarlig for Copenhagen Classic Grand Prix og tilbyder DCK en stand 

på Bellahøj 4. til 6. august. Der giver en fribillet pr. udstillet bil. Info sendes til CID og DFC. Der opstod spon-

tant en arbejdsgruppe af Lars, Jan, Briand og Thorstein.  

Fra Jyllandsringen har vi fået en tilsvarende opfordring. Den er sendt til MIJ. Formanden bringer et indlæg 

om det til Attraction 338. 

Ad. 2.2  

Der er afholdt to virtuelle og et fysisk møde mellem DCK, TAD og ID/DS med vekslende deltagere. Eugenio 

er ikke længere formand for TAD og da han også stod for trykning af bladet, var der behov for en drøftelse 

af bladsamarbejdet. Det førte til at specielt TAD gerne ville have en form for udvidet samarbejde.  
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Der er kulturforskelle klubberne imellem, men DCK er åbne for at se, om vi kunne finde en måde at få tin-

gene til at fungere på. Enten rydde bordet og starte helt forfra eller vi kunne ende med at konstatere, at 

der ikke sker noget. Begge resultater eller noget der imellem ville være godt.  

DCK er i god gænge med gode rutiner og medlemsfremgang.  

Vi har konkluderet følgende:  

 Steens medlemsregister fungerer godt til vores behov og til at udsende blade efter, men er Ikke eg-

net til f.eks. et vognregister. ID/DS og TAD som interessegrupper i DCK ville være enkelt. Men ud-

gangspunktet er, at vi skal kigge på, hvad medlemmerne får ud af en sammenlægning. 

Ad. 2.3 

Efter Eugenios fratræden fortsætter bladsamarbejdet og Morten er ny tovholder  

Morten efterlyser stof til bladene.  Grundlag for bladet er at medlemmerne leverer stof.  

ID/DS redaktør, deres layouter og Morten er i et udvalg, som holder første møde på mandag, og de skal 

komme med forslag til fremtidigt samarbejde, herunder på en kommunikationsstrategi for klubberne, ger-

ne fælles.  

Der kom en længere debat om analog og digital kommunikation. Desuden om Facebook som reklamesøjle 

og om kommercielle reklamer i Attraction.  

Konklusionen blev at udvalget skal komme med et udspil til accept i klubberne. 

Ad. 3 

Steen repræsenterede Citræfgruppen og meddelte at der sidste år deltog 244 voksne, 24 børn og 27 hunde. 

Indtægter 52,9 tkr. udgifter: 48,5 tkr. Overskud godt 4 tkr. Samlet opsparing på Citræf kontoen er nu ca. 18 

tkr. til fremtidige anskaffelser.  

Næste træf bliver 18.-21. maj og vil blive annonceret i Attraction 338. Der var en debat om hvordan Citræf 

skal annonceres udover bladet. Kalenderen på nettet er altid opdateret. 

Ad. 4 

De enkelte grupper berettede om deres aktiviteter. 

Dirigenten afsluttede punktet med at oplyse om en borgerprojektfond, som EU har oprettet til støtte for 

samarbejde på tværs af EU’s landegrænser. Den kan støtte med op til 30 tkr. til arrangementer, hvor der er 

en dansk og en tysk klub involveret. Se på hjemmesiden: https://www.interreg5a.eu/dk/ 

Ad. 5 

Grundlæggende var der enighed om at DCK havde udbytte af at deltage på ”Bilmesse & Brugtmarked” i 

Fredericia.  

Der var også enighed om, at vi kun skal deltage en gang om året. Til gengæld kunne vi godt have en større 

stand og vise flere biler. Både helt gamle og helt nye. En gang om året betyder, at dersom vi vil have samme 

stand hver gang, må dele den med en anden udstiller.  

Jan har et tårn på 1½x1½x5 m. som kan stilles til rådighed. Der skal findes et slogan til messen. Dirigenten 

foreslår: ”Skal du møde BX, baby og besse? Besøg os på Fredericia Messe”.  

Messeudvalget, Erik, Steen og Lars Thøger (ID/DS) har hermed fået input til at arbejde videre med et oplæg 

til næste møde. 

 

 

https://www.interreg5a.eu/dk/
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Ad. 6 

Thorstein berettede, at ACI’s generalforsamlingen i august blev afholdt virtuelt, men teknikken virkede ikke, 

så de danske repræsentanter kunne ikke deltage.  

Der er nyt møde 25. februar, også virtuelt, og der skulle teknikken være på plads.  

De danske delegerede har henvendt sig til ACI’s formand Stephan Joost for at få hjælp til at gøre den dan-

ske importør mere interesseret i ACI. Han arbejder på det, men det er det samme flere steder i verden.  

Thorstein blev opfordret til at bruge Attraction til at formidle aktivitet i ACI, også om ACI’s baggrund. 

Ad. 7 

Dan berettede om MhS’ generalforsamling i november.  

En sammenfatning kan læses i Attraction 337. Der er spændende ting under vejs, bl.a. om elektrificering af 

veteranbiler, omlægning af afgifter, samarbejdet med FIVA mv.  

Der skal vælges ny formand til næste år.  

Ad. 8 

I regelsættet Stk. 1 står formuleringen: ”Interessegrupperne skal have oprettet netbank til ind- og udbeta-

linger fra DCK”. Kassereren beder om at få ændret ”Netbank” til ”kontonummer eller MobilePay”. Forsam-

lingen følger kassererens indstilling og punktet henvises til godkendelse på den kommende generalforsam-

ling.   

Der ud over var der forslag om at ændre vedtægternes § 8, som i princippet gik ud på at skille Citræf og 

DCK’s generalforsamling.  Et tilsvarende forslag faldt på den seneste generalforsamling.  Efter en detaljeret 

debat besluttedes formuleringen: ” DCK’s generalforsamling skal afholdes i april eller maj måned”. Der er 

således mulighed for at afholde den på eller udenfor Citræf. Forslaget henvises til generalforsamlingen. 

Ad. 9 

Flere benyttede lejligheden til at understrege deres pointer fra de foregående punkter. 

Ref. Jørgen Hansen 


